

Title (en)

IMPROVED SHOWER UNIT.

Title (de)

VERBESSERTE DUSCHEINHEIT.

Title (fr)

ORGANE DE DOUCHE AMELIORE.

Publication

**EP 0112819 A1 19840711 (EN)**

Application

**EP 82901916 A 19820626**

Priority

GB 8200188 W 19820626

Abstract (en)

[origin: WO8400184A1] A water-heating device or a water-mixing device (11) is connected to the upper end of a hollow rod (12) and a control means (13) is connected to the lower end of the rod (12). The rod (12) is utilised to transmit operational signals from the control means to operate the water-heating device or the water-mixing device (11). The shower head (14) is connected to an outlet of the device (11) by means of flexible ducting means (15), the head (14) being adjustably located on the rod (12) by means of a movable member (16).

Abstract (fr)

Un dispositif de chauffage de l'eau ou un dispositif de mélange de l'eau (11) est connecté à l'extrémité supérieure d'un tube creux (12) et un mécanisme de commande est connecté à l'extrémité inférieure de ce tube (12). Le tube (12) est utilisé pour transmettre des signaux opérationnels provenant du mécanisme de commande afin de faire fonctionner le dispositif de chauffage de l'eau ou le dispositif de mélange de l'eau (11). La pomme (14) de la douche est connectée à une sortie du dispositif (11) par un conduit (15) flexible, la pomme étant fixée de façon réglable sur le tube (12) au moyen d'une pièce mobile (16).

IPC 1-7

**E03C 1/06; E03C 1/044**

IPC 8 full level

**E03C 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/06** (2013.01); **E03C 1/066** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8400184 A1 19840119**; AU 8580682 A 19840126; EP 0112819 A1 19840711

DOCDB simple family (application)

**GB 8200188 W 19820626**; AU 8580682 A 19820626; EP 82901916 A 19820626